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Abstract (en)
The circuit arrangement (1) is for hair dryers, heat blowers or drying hoods, in which two fans and two heaters are provided. It is possible with the aid
of this circuit arrangement (1) to set both fans and both heaters at different power levels at the same time. For this purpose, a source of alternating
current (Umains) is connected via a first switch (30) in each case to partial resistors (4, 5 or 6, 7) of the two heater resistors. By means of a second
switch (31), further resistors (2, 3) can be switched into both heaters. The fan motors (18, 19) are operated in each case via a Graetz bridge circuit
(8, 9) which lies parallel to in each case one partial resistor (5, 6). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schaltungsanordnung (1) für Haartrockner, Heizlüfter oder Trockenhauben, bei denen zwei Gebläse und zwei Heizungen
vorgesehen sind. Mit Hilfe dieser Schaltungsanordnung (1) ist es möglich, beide Gebläse und beide Heizungen gleichzeitig auf verschiedene
Leistungsstufen einzustellen. Hierzu wird eine Wechselspannungsquelle (UNetz) über einen ersten Schalter (30) jeweils an Teilwiderstände
(4,5 bzw. 6,7) der beiden Heizwiderstände gelegt. Mittels eines zweiten Schalters (31) können weitere Widerstände (2,3) bei beiden Heizungen
zugeschaltet werden. Die Gebläse-Motoren (18,19) werden über jeweils eine Graetz-Brückenschaltung (8,9) betrieben. die parallel zu jeweils einem
Teilwiderstand (5,6) liegt.
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